
İhsan COŞKUN

Kritik dönem

>7’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Hedef tutturan 
açıklama!

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Toplumun maskesi

>5’te

Sadece Nail 
Kamacı aradı
İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�ATASEM kurslarına ka-
yıt olmak isteyenler 6- 30 
Ocak arasında www.bas-
vuru.antalya.bel.tr adresi 
üzerinden online başvuru 
yapacak. 8’de

ikinci dönem 
kayıtlar başlıyor

ATASEM, 2024-2025 
eğitim öğretim yılı ikinci 

dönem kurs kayıtları
6- 30 Ocak arasında

online yapılacak
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AvokAdoyu 
hebA ediyoruz
Antalya’da avokado üretimi 100 milyon adede ulaşarak rekor kırarken, 

yurtiçi talep karşılanamıyor. Akdeniz Yiyecek İçecek Yöneticileri Derneği 
Başkanı Mustafa Gençer, avokadonun ihracat potansiyeline dikkat çekti

�AkdEnİZ bölgesinde artan avokado 
üretimi, talep karşısında yetersiz 
kalıyor. Türkiye’nin tropikal 
meyve üretim üssü olarak 
bilinen Antalya’da avokado, 
büyük bir ilgi görüyor.

�AkdEnİZ Yiyecek İçecek Yöneticileri 
derneği Başkanı Mustafa Gençer, 

avokado üretiminin artırılması 
ve lojistik yatırımların planlı bir 
şekilde yapılmasının önemine 
vurgu yaptı. 5’te

bÜyÜk iLGi GÖrÜyor ÜreTim yAyGınLAşmALı

Altınbeşik 
mağarası 

ziyarete açıldı

Sokak
hayvanlarına 
destek uyarısı

�YAğış nedeniyle 
güvenlik açısından 
geçtiğimiz hafta 
ziyarete kapatılan 
Altınbeşik Mağa-
rası, su seviyesinin 
normale dönmesiyle 
yeniden açıldı. 8’de

�VETERİnER Hekimler 
Odası Başkanı Tevfik 
Murat karabayoğlu, 
sokak hayvanlarına 
karşı artan bilinçsiz 
desteklerin çevre kir-
liliğine neden olabile-
ceğini söyledi. 8’de

denizi kirletenlere 
göz açtırılmıyor

�BüyükşEhir EGDS mer-
kezinden 7/24 kameralarla 
izlenen Antalya körfezi’n-
de denizi kirlettiği tespit 
edilen teknelere hızla mü-
dahale ediliyor. 6’da

Elektronik Gemi 
Denetleme Sistemi ile 

denizi kirleten 83 gemiye 
103 milyon 363 bin 641 

TL ceza uygulandı

denizi kirLeTen 

GemiLer TeSpiT
 ediLiyor

Listeler belli oldu
�AntAlyAspor kulübü derneği’n-

de 7 Ocak’ta yapılacak olan genel 
kurul öncesi iki aday da listelerini 
teslim etti.  

Sinan 
boztepe 

adaylıktan 
çekildi

�AntAlyA- 
spor A.ş. 
Başkanı Sinan 
Boztepe, aday-
lığından çekil-
diğini açıkladı.

�MUSTAFA ERGÜN �SEZGİN ÖZER

bAcA TemizLiği 
pAnik yArATTı 5

Turizm izin belgeli 
‘konut’ 22 bin oldu

�Günlük ev kiralama 
yönteminin yaygınlaş-
ması sonrası 1 Ocak 
2024’ten itibaren 
uygulanan ‘Turizm 
Amaçlı kiralanan İzin 
Belgeli konut’ sayısı 
22 bin 939 oldu. 2’de

Çevre için kaş’ta eylem
Kaş Gökçeyazı 

Mahallesi’nde yapılması 
planlanan mermer 

ocağına karşı vatandaşlar
tepki gösterdi

�kAş incir Ağacı mevkiinde ya-
pılması planlanan mermer 
ocağı projesi, bölge halkı ve 
çevre savunucularının tepki-
sine neden oldu. Vatandaşlar 
yanlıştan dönülmesini istedi. 

�EylEmE katılan Cumhuriyet 
halk Partisi (ChP) Antalya il 
Başkanı Nail kama-
cı, “kaş’ın ormanlarını 
ve doğasını ranta ve 
talana kurban verme-
yeceğiz” dedi. 4’te 

yAnLışTAn dÖnÜn 

chp’den deSTek 

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Hedef tutturan 
açıklama!

Bugün haftanın başı, 
Pazartesi amma velakin 
biz Cuma gününe 

dönelim ve de iki çift laf 
edelim. Hani hacı yolu 
bekler gibi bekleniyordu 
ya, işte 3 Ocak Cuma günü 
duyduk ve öğrendik TÜİK’in 
‘hedef tutturan’ verilerini. O 
da ne; son bir buçuk yılın 
en düşük enflasyonu, yüzde 
44.38. Yemin olsun TÜİK 
yine hedefi 12’den tutturdu. 
Rakamlar trajik, vatanda-
şın yüzünde antidepresan 
gülümseme!

***
Milyonlarca emeklinin 

gözü 3 Ocak Cuma günün-
deydi, emekli bu günü bek-
liyordu aylıklarına ne kadar 
zam gelecek diye. Geldi 
de. 12 bin 500 lira olan en 
düşük işçi emekli maaşı 
tam tamına 14 bin 437 lira, 
en düşük memur emekli 
maaşı ise 19 bin 617 lira 
olmuş. Milyonlarca kamu 
çalışanı ve emekliyi ilgi-
lendiren maaş zam oranları 
neymiş? Memur ve memur 
emeklilerinin maaşlarına 
yüzde 11.54 oranında zam 
yapılmış ve aylıklar 19 bin 
617’ye yükselmiş. SSK ve 
Bağ-Kur emeklisinin maaşı, 
15 bin 75 TL olmuş. Açıkla-
nan zam oranlarıyla birlikte 
maaş alacak olan memur ve 
emekliler zamlı maaşlarını 
bu ay hesaplarında görecek-
lermiş. Emekliden selam var!

***
Evet, ekonomide durum 

bu. Bekliyorduk öğrendik. 

Ama enseyi fazla karart-
mamak gerekiyor zira 
ekonomi yönetimi ‘Geçim 
sıkıntısını çözmek en büyük 
önceliğimiz’ diyor. Beyan 
esastır. Da, bir de orta yerde 
barınma sorunu var ki yeni 
yılda eve taşınacak olanlar 
kelimenin tam anlamıyla 
yandı, ben dahil. Gelin sora-
lım, Ocak ayı kira artış oranı 
ne kadarmış. Hele önce bir 
rakamı söyleyelim detay 
arkadan gelir nasıl olsa. 
Efendim Ocak ayı kira artış 
oranı yüzde 58.51 olmuş, 
TÜFE verisinin yüzde 58.51 
olması dolayısıyla. Eyvah 
daha da eyvah.

***
Bu arada 2025 zamları 

da geldi. Motorlu Taşıtlar 
Vergisi, pasaport, ehliyet 
ve cep telefonu vergileri 
artmış. Elektrik, doğalgaz, 
akaryakıt derken, zamlar 
sistematik olarak geliyor. 
Velhasılıkelam yeni yıl zam 
getirmeye devam ediyor. Bu 
arada fiyatlar da çıldırmaya 
hazırlanıyormuş haberiniz 
var mı ola? Ama yüksek 
fiyatların sebebi de fırsatçı 
satıcılarmış. O zaman fırsat 
verilmesin, misal yani.

***
İşte ekonomide durum bu 

ama emekliler zam oranla-
rını sıcağı sıcağına protesto 
etmek için meydanlara çıkıp 
sesini yükseltti ve ‘Nasıl 
geçineceğiz?’ diye sordu. El 
cevap! Gönlünüzce bir hafta 
dileğiyle şimdilik hoşça 
kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

TATİL masrafını azaltmak isteyen tatil-
cilerin, lüks tesislerdeki her şey dahil sis-
tem yerine günlük kiralık evleri tercih 
etmeye başlamasıyla günlük kiralanan 
ev sayısı arttı. Online ticaret platformla-
rıyla, dünya genelinde hizmet veren po-
püler uygulama üzerinden yayılan gün-
lük ev kiralama furyası, Türkiye’de çok 
sayıda kişiye gelir kapısı oldu. Ev sahip-
lerinin yüksek kazanç beklentisiyle ko-
nutunu günlük kiraya vermesi, emlak 
sektörünü olumsuz etkiledi. Kira fiyat-
larındaki artışın yanı sıra ev sahibi-ki-
racı anlaşmazlığı, konut stoku sıkıntı-
sı sorunları oluştu. Emlakçıların kiralık 
ev arayanlara konut temin etmekte zor-
landığı süreçte, ‘ayakçı’ diye tabir edi-
len yetkisiz kişiler, emlakçılık faaliyeti-
ne başladı.

Emlak sektöründeki sıkıntıların çö-
zümüyle günübirlik kiralanan evle-
rin denetimi amacıyla 1 Ocak 2024’ten 

itibaren konutların turizm amaçlı kira-
lanması için Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı’ndan izin belgesi alınması zorunlu-
luğu getirildi. Yasa ile ‘Turizm Amaçlı 
Konut İzin Belgesi’ bulunan ev sahiple-
ri konutlarını yerli veya yabancı kişile-
re tek seferde 100 gün veya 100 günden 
daha kısa süreyle kiralayabilecek. İzin 
belgesi bulunmaksızın turizm amaçlı ki-
ralanan konutları kiraya verenlere, kira-
lama yapılan her bir konut için 100 bin 
lira idari para cezası uygulanacak. İzin 
belgesi alınmaksızın turizm amaçlı ki-
ralama faaliyetine devam edenlere 500 
bin lira idari para cezası uygulanacak 

ve izin belgesi alarak fa-
aliyette bulunabil-
mesi için bir kez 
daha 15 gün-
lük zaman ta-
nınacak. İzin 
belgesi bu-
lunmaksı-
zın turizm 
amaçlı kira-
lama faali-
yetlerine de-
vam edenlerle 
her defasında 100 
günden fazla süreli 

kira sözleşmesi yapmasına rağmen ilk 
sözleşme tarihinden itibaren 1 yıl içinde 
aynı konutu 4 defadan fazla kiraya ve-
renler hakkında 1 milyon lira ceza veri-
lecek.

Yasanın uygulanmaya başlamasıy-
la ilk yılında Türkiye genelinde ‘Tu-

rizm Amaçlı Kiralanan Ko-
nut İzin Belgeli Konut’ 

sayısı 22 bin 939 
oldu. Valilik bün-

yesinde kolluk 
kuvvetleriyle 
bakanlık yetki-
lilerinden oluş-
turulan ekip, 
izin belgesiz ko-

nutunu günü-
birlik kiralayan-

ların belirlenmesi 
için çalışmalarını yo-

ğunlaştırdı. Belgelerini 

alan ev sahipleri konutuna asıp turizm 
faaliyetlerine başladı. Kolluk kuvvetleri-
ne gelen şikayetle bakanlığa yapılan ih-
barı değerlendiren ekipler, online ticaret 
platformları ile dünya genelinde hizmet 
veren popüler uygulamalardaki ilanla-
rı da incelemeye başladı. İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürlüğü personeli, internet or-
tamındaki ilanları titizlikle inceleyip, 
izin belgesiz günübirlik kiralama yapan-
ların tespiti için çalışma yürütüyor. Kül-
tür ve Turizm Bakanlığı verilerine göre, 
Türkiye’de turizm amaçlı kiralanan izin 
belgeli konut sayısı en fazla il Muğla 
oldu. Muğla’da 6 bin 573 konut izin bel-
gesi aldı. Bazı illerdeki izin belgeli konut 
sayısı şöyle: “Antalya 4 bin 899, İstan-
bul 2 bin 250, Ankara 203, İzmir 1959, 
Trabzon 693, Aydın 660, Balıkesir 1161, 
Bursa 138, Çanakkale 535, Edirne 1235, 
Mersin 356, Kocaeli 366, Rize 69, Sakar-
ya 594, Bartın 135.” DHA

MURATpAşA Belediyesi’nin 
halkla ilişkiler ve yönetişim sis-
temi Turunç Masa, 2024 yılının 
Aralık ayında 10 bin 950 başvu-
ruyu çözüme kavuşturarak ilçe 
sakinlerinin sorunlarına hızlı ve 
etkili çözümler sundu. 2014 yı-
lının 17 Kasım tarihinde haya-
ta geçirilen Turunç Masa, 444 80 
07 numaralı çağrı merkezi, gezi-
ci ekipler, sosyal medya, web ve 
basın birimleri aracılığıyla Mu-
ratpaşa’da yaşayan vatandaşla-
rın istek, şikayet ve önerilerini 
alıyor. Kuruluşundan bu yana çö-
züm odaklı hizmet anlayışıyla ça-
lışan Turunç Masa, 11’inci hizmet 

yılında da güvenilir bir başvuru 
merkezi olmayı sürdürdü. Aralık 
ayında Turunç Masa’ya iletilen 
toplam 10 bin 950 başvuru çö-
züme ulaştırıldı. Mahalle bazın-
da en fazla talep, 935 başvuruy-
la Güzeloba Mahallesi’nden geldi. 
İlçenin en kalabalık mahallesi 
olan Güzeloba’yı, 519 başvuruyla 
Çağlayan Mahallesi ve 443 baş-
vuruyla Fener Mahallesi takip 
etti. Aralık ayında gelen başvuru-
ların büyük bir kısmı sağlık hiz-
metleriyle ilgiliydi. Evde bakım 
hizmeti, hasta nakil ve diyetisyen 
hizmetleri, en çok talep gören hiz-
metler arasında yer aldı. DHA

AnTALYA Ticaret Borsası (ATB) ve 
Antalya Tarım Konseyi Başkanı Ali 
Çandır, Antalya’nın il bazında 2024 
yılı v aralık ayı ihracat verilerini 

açıkladı. Antalya’nın Aralık ayı ihracatının 
geçen yıla göre yüzde 7,6 azalarak 203,2 mil-
yon dolar olduğunu söyleyen Çandır, “Ara-
lık ayı tarım ihracatı yüzde 13,5 azalarak 113 
milyon dolar, yaş meyve sebze ihracatı yüz-
de 20,6 azalarak 68,9 milyon dolar, süs bitki-
leri ve mamulleri ihracatı yüzde 12,2 azala-
rak 3,5 milyon dolar oldu” dedi.

2024 İHRACATINDA DÜŞÜŞ

Antalya’nın 2024 yılı ihracatının ise 2023 
yılına göre yüzde 1,4 azalarak 2,17 milyar do-
lara ulaştığını belirten Çandır, “2024 tarım ih-
racatı 2023 yılına göre yüzde 2,2 azalarak 1.2 
milyar dolar, yaş meyve sebze ihracatı yüz-
de 7,3 azalarak 680,7 milyon dolar oldu. An-

talya’nın 2024 yılı süs bitkileri ve mamulleri 
ihracatı yüzde 2,1 artarak 57,9 milyon dolara 
çıktı. Emek veren üretici, tüccar ve ihracatçı-
mıza teşekkür ediyorum” diye konuştu.

İhracat verilerini üç ana sektörde değerlen-
diren Ali Çandır, yüzde 56’lık pay ve 1 milyar 
203 milyon dolarla tarım sektörünün ilk sı-
rada olduğunu kaydetti. Sanayi sektörünün 
yüzde 28’lik pay ve 611 milyon dolarla sana-
yi sektörünün ikinci olduğunu belirten Çan-
dır, madencilik sektörünün de yüzde 16 pay 
ve 345 milyon dolarla üçüncü sırada olduğu-
nu dile getirdi. Antalya’da ihracatında tarım 
sektörünün büyük önemine dikkat çeken Ali 
Çandır, bu alanda Türkiye ihracat verilerine 
ilişkin de şu verileri paylaştı: “2024 yılında 
Türkiye’nin yaş meyve sebze ihracatının yüz-
de 20’si, süs bitkileri ve mamulleri ihracatı-
nın yüzde 41,1’i, Türkiye’nin tarım ve gıda ih-
racatının yüzde 3,3’ü Antalya’dan yapıldı. Yıl 
toplamında Türkiye’nin toplam ihracatının 
yüzde 1’i Antalya’dan yapıldı. Türkiye’nin sa-
nayi ihracatının yüzde 0,3’ü, maden ihracatı-
nın yüzde 5,7’si Antalya’dan yapıldı.” DHA

İhracatın lİderİ 
tarım sektörü

Antalya Ticaret Borsası (ATB) ve Tarım Konseyi Başkanı Ali Çandır, 
Antalya’nın 2024 yılında toplam 2,17 milyar dolarlık ihracatının yüzde 
56’sını tarım sektörü oluşturduğunu açıkladı. Çandır, 2024 yılında 1,2 

milyar dolarlık tarım ihracatı yapıldığını belirterek, üreticilere teşekkür etti

Kepez’de 212 bin ton 
evsel atık toplandı

Kepez Belediyesi, 680 bin nüfusun yaşadığı ilçeden 212 bin 423 
ton evsel atık, 3 bin 897 ton park ve bahçe atığı topladı

Kepez Belediyesi, 2024 yılında gerçek-
leştirdiği temizlik çalışmalarıyla ilçe gene-
linde çevre sağlığını koruma ve yaşama 
kalitesini artırma hedefini sürdürdü. 
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri, yılın 
ikinci yarısında 7 gün 24 saat vardiyalı 
olarak hizmet vererek, daha temiz bir 
Kepez için çalıştı. Ekipler 680 bin nüfusun 
yaşadığı ilçeden 212 bin 423 ton evsel 
atık, 3 bin 897 ton park ve bahçe atığı 
topladı. Temiz bir çevre için sadece atık 
toplamakla yetinmeyen ekipler, mahalle, 

cadde ve sokaklarda bulunan çöp kon-
teynerlerini de görüntü kirliliğinin önüne 
geçilmesi, koku, bakteri ve sinek oluşu-
munun engellenmesi amacıyla periyodik 
olarak dezenfekte etti.

PIRIL PIRIL BİR KEPEZ

Kepez Belediyesi, 2024 yılında ilçe 
genelinde 14 bin 731 konteyneri yıkayıp, 
15 bin 750 konteyneri ilaçlayarak ve 
dezenfekte ederek hijyen çalışmalarını 
sürdürdü. Yıkama ve ilaçlama işlemleri, 

modern konteyner yıkama ve dezenfek-
te araçlarıyla yerinde gerçekleştirilerek 
hem hızlı hem de çevre dostu bir şekilde 
yürütüldü.

Paslanmış, delinmiş, kapakları kapan-
mayan, fiziksel özelliklerini kaybeden ve 
görüntü kirliliğine yol açan konteynerler 
bakım ve onarımdan geçirilerek yenilen-
di. Ayrıca, Kepez’de 2024 yılında 15 bin 
910 konteyner bakımı yapılırken, 3 bin 
368 konteyner imalatı gerçekleştirildi.  
İHA

Turunç Masa 
çözüm buluyor

turizm izin belgeli ‘konut’ 22 bin olduturizm izin belgeli ‘konut’ 22 bin oldu
Günlük ev kiralama yönteminin 

yaygınlaşması sonrası 1 Ocak 2024’ten 
itibaren uygulanan ‘Turizm Amaçlı Kiralanan 

İzin Belgeli Konut’ sayısı 22 bin 939 oldu



Antalya
İstanbul
Ankara
İzmir

17 
9

10 
9

15 
5

11 
7

ÇarşambaHava durumu
HaFTaLIK

sayfa
3

6 OCAK 2025 PAZARTESİ
Salı

18 
9

18 
9

14 
11

18 
8

18 
9

17 
11

13 
8

14 
10

12 
6

8
7

13 
10

12 
8

10 
4

7 
3

8 
5

7 
3

10 
6

9 
2

18 
7

17 
13

15 
7

14 
6

14 
11

13 
8

Cuma PazarCumartesiPazartesi Perşembe

Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14138

6 Ocak 2025 Pazartesi

GAzİPAŞA’DA otomobilin çarptığı köpek ölürken, araçta sıkışan sürü-
cü ise yaralandı. Ambulansa alınan yaralı götürüldüğü Gazipaşa Devlet 
Hastanesi’nde tedaviye alındı. Hurdaya dönen otomobil olay yerinden 
çekici yardımıyla kaldırıldı. Kısa süreliğine kapanan yol ise ekiplerin 
çalışmasıyla açıldı. Diğer yandan otomobilin çarptığı köpeğin ise hayatını 
kaybettiği belirlendi. Köpek ekipler tarafından bölgeden kaldırıldı. DHA

Dikkatsizlik kaza getirdi

BASİT TASFİYEYE 
DEVAM İLANI

ANTALYA
GENEL İCRA 

DAİRESİ’NDEN
MÜFLİSİN HÜVİYETİ VE İKAMETGAHI; 
İSMAİL  CANTEKİN (TC. No : 14374554564) 
(Antalya Esnafve Sanatkarlar – 07/237832 
Sicil) – KUMLUCA / ANTALYA
İFLASIN AÇILDIĞI
TARİH-DOSYA NO ; 06.12.2024 günü saat 
14.38 – 2023/15 İFLAS
Yukarıda adı yazılı Müflisin, iflas dairesince 
defteri tutulan mallarının bedellerinin tas-
fiye giderlerini koruyamayacağı anlaşıldı-
ğından basit tasfiye usulünün uygulanması 
kararlaştırılmış idi.
Müflis hakkındaki Antalya 1. Asliye Tica-
ret Mahkemesi’nin 15.09.2023 Tarih ve 
2023/283 Esas 2023/553 Karar sayılı dos-
yasından verilen iflas kararının Antalya Böl-
ge Adliye Mahkemesi 11.Hukuk Dairesi’nin 
ilamı ile Ortadan Kaldırılması sonrasında 
yapılan yargılama sonucunda Antalya 1. 
Asliye Ticaret Mahkemesi’nin 06.12.2024 
tarih ve 2024/576 Esas sayılı dosyasından 
Müflis hakkında yeniden iflas kararı veril-
miş olduğundan dolayı, alacaklıların bu ilan 
tarihinden itibaren 30 gün içinde alacakla-
rını ve iddialarını bildirmeleri, bu müddet 
içinde alacaklılardan birinin giderleri peşin 
vermek sureti ile tasfiyenin adi şekilde ya-
pılmasını isteyebileceği İcra ve İflas Kanu-
nunun 218 inci maddesi gereğince ilan olu-
nur. 02.01.2025
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Kepez’de çalışır halede bıra-
kılan araçtaki hareketsiz kişi 
ekipleri harekete geçirdi.  Olay, 
Kepez ilçesi Şafak Mahalle-

si Azem Akkaya Caddesi’nde meyda-
na geldi. İstanbul’dan geldiği belirtilen 
V.T.’nin cadde üzerinde çalışır halde-
ki 07 BMJ 775 plakalı otomobilde uzun 
süre hareketsiz yattığını gören çevre-
dekiler, duruma müdahale etti. Sesle-
rini duyuramayınca kapısı kilitli oto-
mobili sallayan kişiler, sürücü tepki 
vermeyince 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbar üzerine bölgeye polis, 
itfaiye ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Ekipler, otomobilin kapısını açmak için 
uzun süre çaba sarf etti. Bölgedeki bir 
çilingir de kapıyı açmak için ekiplere 
yardım etti. Saatler sonra kendisine ge-
len V.T., otomobilden çıktı. Kontrolde 
V.T.’nin sağlık durumunda herhangi bir 
sorun olmadığı, uyuduğu belirlendi. 
Sürücüye, trafik güvenliğini tehlikeye 

atmaktan 993 lira para cezası kesildi.
Olaya şahit olan mahalleli Cüneyt Şi-

ban, “Yoldan geçerken tesadüfen denk 
geldim, aracın içinde hareketsiz yatan 

sürücüyü gördüm. Kapının üst tarafı-
nın aralanmasıyla, sağlık ekibi sürü-
cünün yüzüne su püskürttü. Otomo-
bilin sürücüsü bir süre sonra uyanıp 

çıktı ve ‘Uyuyorum ne rahatsız ediyor-
sunuz’ dedi. Uyurken ayağı da gazday-
mış, şans eseri kimseye bir şey olmadı” 
diye konuştu.

‘SAĞLIK EKİBİ SÜRÜCÜYE                     
SU FIŞKIRTTI’

Ekiplerin kapı açma çalışmalarına 
yardım eden Halit Mert ise “Saat 19.00 
sıralarında otomobilinde uyuyan sü-
rücüye vatandaşların müdahale ettiği-
ni gördüm. Aracı sürekli sallıyorlardı. 
İçindeki vatandaşın uyanmadığını gör-
düm. Bir süre sonra olay yerine ekip-
ler geldi. Onlar da uyandırmaya çalıştı. 
Sürücü bir süre sonra hareket etme-
ye başladı. Hayatta olduğunu belirle-
dik. Ben de eski çilingirim. Çevredeki 
esnaftan tornavida ve tel aldım. Aracın 
sağ tarafındaki kapısını açtırdım. Kapı-
yı araladığımda, sağlık ekibi sürücüye 
arada boşluktan su fışkırttı. Yüzü ısla-
nan sürücü uyandı” dedi. dHa  

SpOT dükkanını ateşe vererek yangına ne-
den olan kişinin ifadesi ortaya çıktı.  Yan-
gın, 2 Ocak’ta saat 21.00 sıralarında Muratpa-
şa ilçesi Varlık Mahallesi 173 Sokak’ta 3 katlı 
apartmanın giriş katındaki ikinci el eşya satı-
lan dükkanda meydana geldi. İhbarla gelen 
itfaiye ekibi, tüm apartmanı saran alevlere 
müdahale ederken; daire sakinleri kendileri-
ni sokağa attı. Yangından bitişikteki çamaşır-
hanenin sahibi Ahmet Özen ile spot dükkan-
ları bulunan Lokman Derya Yılmaz ve Mete 
Durupınar (49) etkilendi. Sağlık ekiplerinin 
müdahalesinin ardından hastaneye kaldırı-

Hareketsiz yatan sürücü
için ekipler seferber oldu
Çalışır haldeki otomobilde hareketsiz yatan sürücüye müdahale eden çevredekiler, tepki alamayınca ekiplere 

haber verdi. Uyuduğu ortaya çıkıp araçtan çıkan sürücü V.T., “Uyuyorum ne rahatsız ediyorsunuz” dedi

SErİK’E bağlı Demirciler Mahallesi’n-
de yaşayan Alzheimer hastası Bayram 
Karakök, dün saat 09.00 sıralarında ev-
den ayrıldıktan sonra haber alınamadı. 
Kayıp ihbarında bulunulması üzerine 
AFAD, Serik Merkez Jandarma Karakol 
Komutanlığı, Gebiz Jandarma Karakol 
Komutanlığı ve Antalya İl Jandarma İz 
Takip ekipleri arama çalışmaları başlat-
tı. Yapılan arama çalışmaları sonucun-
da Bayram Karakök, kaybolduğu ma-
hallenin Gökkaya mevkisinde dün saat 
19.00 sıralarında bulundu. Sağlık duru-
mu iyi olduğu belirlenen Bayram Kara-
kök, ailesine teslim edildi. dHa 

Kayıp Alzheimer 
hastası bulundu
Serik’te kaybolan Alzheimer 
hastası Bayram Karakök (80), 

AFAD ve jandarma ekipleri 
tarafından bulundu

SErİK’TE evin önünde park halindeyken 
çalınan kamyonet, terk edilmiş halde bulun-
du. Karıncalı Mahallesi’nde oturan Ahmet 
Uyanık’a ait  kamyonet dün saat 22.00 sıra-
larında evin önünde park halindeyken kimli-
ği belirsiz kişi veya kişilerce çalındı. Aracının 
yerinde olmadığını fark eden Ahmet Uyanık 
durumu jandarmaya bildirdi. Araç sahibi ve 
ekipler bölgede aracı aramaya başladı. Bu sa-
bah Serik Belediyesi’ne bağlı zabıta ekipleri 
Gedik Mahallesi Atatürk parkı içindeki yapay 
köprü üzerinde terk edilmiş bir kamyonet 
gördü. Zabıta ekipleri polise ve jandarmaya 
bilgi verdi. Jandarma ekiplerinin yaptığı in-
celemede aracın Ahmet Uyanık’a ait çalıntı 
kamyonet olduğu tespit edildi. Jandarmanın 
haber vermesi üzerine olay yerine gelen Ah-
met Uyanık aracını teslim aldı.  dHa  

Çalınan kamyonet
parkta bulundu

Şişedeki gibi durmadı
OTOmOBİl, park halindeki 

2 otomobil ile 1 motosiklete 
çarpıp, yan yattı. Otomobilden 
çıkartılan sürücü m.T.Z.’nin 
alkollü olduğu belirlendi. Kaza, 
Konyaaltı ilçesi molla Yusuf 
mahallesi 1409 Sokak’ta mey-
dana geldi. Direksiyon haki-
miyetini kaybeden m.T.Z.’nin 
kullandığı 07 AHS 564 plakalı 
otomobil, önce park halindeki 
06 ACK 291 plakalı otomobile 
ve 07 mCD 49 plakalı motosik-
lete çarptı ardından 07 ARH 564 

plakalı otomobile çarptı. Kazayı 
görenler, durumu 112 Acil Çağrı 
merkezi’ne bildirdi. İtfaiye 
ekipleri tarafından yan yatmış 
otomobilden çıkartılan m.T.Z., 
sağlık ekibinin müdahalesinin 
ardından ifadesi alınmak üzere 
polis merkezine götürüldü. 
Diğer yandan sürücü m.T.Z.’nin 
2 promil alkollü olduğu belirlen-
di. Kazanın ardından hurdaya 
dönen otomobil çekici ile kal-
dırılırken, trafik ekipleri diğer 
araçlar için tutanak tuttu.  DHA

Yangın çıktığını 
kendisi de bilmiyor

Spot dükkanını ateşe vererek, 1 kişinin ölümüne, 2 
kişinin de yaralanmasına neden olduğu iddia edilen Ufuk 

B. ifadesinde, “Yangının nasıl çıktığını bilmiyorum dedi
lan Mete Durupınar hayatını kaybetti, Lok-
man Derya Yılmaz’ın hastanedeki tedavi-
si sürüyor. Kalbi duran ve doktorların yoğun 
çabasıyla hayata tutunan Ahmet Özen ise 
Konya’da yanık tedavisi veren bir hastaneye 
sevk edildi.

KUNDAKLAMA İDDİASI

Cinayet Büro Amirliği ve Muratpaşa Em-
niyeti Suç Araştırma Bürosu ekipleri, geniş 
çaplı araştırma başlattı. Olay yeri inceleme 
ekiplerinin de bulunduğu araştırmada, olay 
yerinde çakmak gazı kutusu bulundu. polisin 
yaptığı incelemede; spot dükkanını işleten 
Mete Durupınar ile spotçunun üst katında 
oturan Ufuk B.’nin televizyon satışı nedeniy-
le alacak tartışması yaşadığı ve Ufuk B.’nin 
dükkanı kundakladığı iddia edildi. Ekipler ta-
rafından yakalanan Ufuk B., polis merkezine 
götürüldü. Ufuk B., işlemlerinin ardından ad-
liyeye sevk edildi. dHa  

Çakarlı araç kullanan alkollü sürücüye ceza
ALAnYA İlçe Emni-

yet Müdürlüğü ekipleri 3 
Ocak’ta düzenlenen trafik 
denetimleri sırasında çakar 
lamba takılı bir aracı dur-
durdu. Yapılan kontrollerde 
sürücünün alkollü olduğu, 
aracın muayenesinin bu-
lunmadığı ve yasa dışı şe-
kilde çakar lamba takıldığı 
tespit edildi.

SÜRÜCÜYE CEZA

Ekipler sürücüye çakar 
lamba kullanmaktan 138 

bin 172 TL, alkollü araç kul-
lanmaktan 9 bin 267 TL, 
muayenesiz araç kullan-
maktan ise 2 bin 167 TL ol-
mak üzere toplam 149 bin 
606 TL ceza kesti. Ayrıca sü-
rücünün ehliyetine 7 ay sü-
reyle el konulurken, araç 1 
ay boyunca trafikten men 
edildi. Denetim kapsamın-
da çakar lamba cihazı, mül-
kiyeti kamuya geçirilmek 
üzere trafik ekiplerince el 
konularak muhafaza altına 
alındı. dHa
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Yurttan
kısa kısa

Öldüren diş  
çekiminde ihmal

BURSA’DA özel bir diş kliniğinde se-
dasyon altında bir dişi çekilen ve teda-
vi gören 5 yaşındaki Deniz Sönmez’in 
hayatını kaybetmesiyle ilgili Adli Tıp 
raporu tamamlandı. Raporda, işlemin 
yönetmeliğe aykırı olduğu ve diş he-
kimleri A.S., K.G.Y. ile Anestezi Uzmanı 
Dr. L.O.’nun, ölümde 4/8 oranında tıbbi 
hata yaptıkları belirtildi.

Arkadaşını öldüren 
şüpheli tutuklandı

SAMSUN’UN Bafra ilçesinde, 3 Ocak 
akşamı Emirefendi Mahallesi Zübeyde 
Hanım Caddesi’nde tartışma sırasında 
arkadaşı Özcan Kocatepe’yi göğsün-
den bıçaklayarak öldüren Efe Demir, 
çıkarıldığı hakimlikçe tutuklandı. De-
mir, Kocatepe’yi göğsünden bıçakladı 
ve kısa sürede yakalandı. Emniyetteki 
işlemlerinin ardından adliyeye sevk 
edildi.

Tanju Özcan’a  
soruşturma

ADALET Bakanı Yılmaz Tunç, Bolu 
Belediye Başkanı Tanju Özcan’ın 
Suriyelilerle ilgili açıklamaları nede-
niyle Bolu Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından soruşturma başlatıldığını 
duyurdu. Bakan Tunç, açıklamaların 
hukuki bir değerlendirmeye alındığını 
ve adaletin eşit şekilde uygulanacağı-
nı belirtti. 

Tarla sürerken  
lahit buldu

DÖRT medeniyete başkentlik 
yapmış tarihi kent Bursa’nın İznik 
ilçesinde, çiftçinin pulluğuna lahit 
takıldı. Üzerinde haç deseni bulunan 
lahit, hemen yanında bulunan insan 
kemikleriyle birlikte ortaya çıktı. İznik 
İlçe Jandarma Komutanlığı tarafından 
koruma altına alınan lahit, İznik Mü-
zesine bağlı arkeologlar tarafından 
incelenmeye alındı.

Gebze’de depo 
alev alev yandı

KOCAELİ’NİN Gebze ilçesinde 

içinde paletlerin bulunduğu 

bir depo alev alev yandı. Barış 

Mahallesi Ahmet Pembe Güllü 

Bulvarı’nda, içinde paletlerin bu-

lunduğu bir depoda yangın çıktı. 

Çevredekilerin 112 Acil Çağrı 

Merkezi’ne ihbarı üzerine bölgeye 

itfaiye ve polis ekipleri sevk 

edildi. İtfaiye ekiplerinin müda-

halesiyle yangın söndürülürken, 

depo kullanılamaz hale geldi.

Fatih’te park  
yeri kavgası

İSTANBUL Fatih’te, caddede 

park yeri yüzünden iki sürücü 

arasında tartışma çıktı. Araçlar-

dan inen kadınlar arasında saç 

saça bir kavga yaşandı. İngiltere 

vatandaşı olduğu öğrenilen 

turist bir kadın, diğer kadının 

saldırısına uğradı. Olay çevrede 

şaşkınlıkla izlenirken, tarafların 

ifadeleri alınması için polis ekip-

leri devreye girdi. 

Murat Övüç  
gözaltına alındı

İSTANBUL Cumhuriyet Başsav-

cılığı, sosyal medyada türban ta-

karak yaptığı paylaşımlarla tepki 

toplayan Murat Övüç hakkında 

soruşturma başlattı. Övüç, “Hal-

kın bir kesiminin benimsediği 

dini değerleri alenen aşağılama” 

suçlamasıyla Beyoğlu’nda gözal-

tına alındı. Murat Övüç emniyet-

teki işlemlerinin ardından bugün 

adliyeye sevk edilecek.

DHA-İHA

Yeni yılın ilk yazısı… Birkaç gün tatil 
yapacağım demiştim. Yaptım. Tekrardan 
‘merhaba’ diyelim. Antalya kendi rutinin-

de devam ediyor. Bir yanda yağma ve yağmayla 
mücadele, diğer yanda spor, eğlence, muhab-
bet, dedikodu, geyik… Yani ‘cambaza bak’. 
Yağmanın arkasındaki siyaset, aynı zamanda 
halka cambazı gösteren parmak.  Batı cephesin-
de değişen bir şey yok. Yerel siyasetin tadı, tuzu 
da yok zaten. En ufak partinin il başkanı bile ses 
getirirdi eskiden; şimdi koca koca partilerin il 
başkanlarını tanıyan yok. Bu da ayrı bir mev-
zu…

BAŞKAN TELEFON BEKLİYOR

Yerel siyasetten bahsetmişken, yılbaşında sa-
dece CHP İl Başkanı Nail Kamacı aradı. Mutlu 
yıllar diledi. Diğer gazetecilerde de durum farklı 
değildir. Yani mevzu, benim ne kadar sevildi-
ğim, ya da sevilmediğimle ilgili değil. Siyasetçi-
ler, milletvekilleri, belediye başkanları, meclis 
üyeleri filan kendilerinin aranmasını bekliyor 
muhtemelen. Gazeteci arayacak ve bağlılığını 
belirtecek. Sonra da gelsin ‘özgür basın’, gitsin 

‘bağımsız medya’. 

SİVİL TOPLUMU ARAYAN YOK

Diyeceksiniz ki, siyasetçiler, belediye baş-
kanları, yılbaşında niye gazetecileri arasın ki? 
Sadece gazetecileri değil elbette, sanatçıları, 
şairleri, bilim insanlarını, sendikacıları, kadın 

kuruluşlarını, demokratik kitle örgütlerini, 
meslek odalarını da aramıyorlar. Ben gazeteci 
olduğum için, bu cepheden konuşuyorum. 
Fakat konuyu araştırdım. Bazı meslek örgüt-
lerine, sendikacılara, dernek başkanlarına 
sordum, onları da arayan olmamış. Arayan tek 
isim CHP İl Başkanı Nail Kamacı. 

BU GÜNDEM ANTALYA’YI EZER

Antalya’da yerel siyaset bir süredir etkisiz. 
Partiler tamamen kendi içlerine gömülmüş 
durumda. Yerel dinamiklerle temas yok. Yerel 
dinamikler birçok konuda, partilerin desteği 
olmadan, kendi gücü ve etki alanıyla hareket 
ediyor. Bu etkisiz, gündemsiz, kapalı devre 
yerel siyaset, yeni yılda da sürecektir. Üstelik 
ülkenin önünde daha güçlü, daha sarsıcı bir 
gündem var. MHP lideri Devlet Bahçeli’nin 
Abdullah Öcalan’a kapıyı aralaması, DEM’in 
Bahçeli ziyareti, gündemin ortasına yerleşen 
Kürt siyaseti… Zaten gölgede olan Antal-
ya siyaseti, iyice gölgeye gömülecek; ülke 
sınırlarını bile aşan bu genel gündemin altında 
kalacaktır.

SADECE NAİl KAMACı ArADı

Yivli Minare’nin karşısına, İmaret ve 
Mevlevihane’nin arasına, Nigar Ha-
tun Türbesi’nin önüne, Antalya’daki 

Selçuklu çekirdeğinin tam ortasına, gaze-
teci Yusuf Yavuz’un deyimiyle, ‘kazulet 
gibi’ bir tuvalet yapılıyor. ‘Yerli ve milli’ 
iktidarın, yerli ve milliliği bu kadar işte… 
‘Ecdat, ecdat’ deyip, içine ediyorlar. Düş-
manın aklına gelmez böyle bir çirkinlik, 

saygısızlık. Bu tuvalet inşaatının yanında 
da Diyanet’in billboardları duruyor. Bill-
boardlardan birinde, “Antalya’nın en eski 
camisi olan Yivli Minare Camisi’nde na-
maz kıldınız mı?” diye soruyorlar. Namaz 
reklamı yapmışlar resmen. Şimdi sorsan 
Diyanet’e, “İbadetin gizlisi makbuldür” 
derler. İbadetin reklamı olur mu? Hem de 
kamu parasıyla?

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

NAMAZıN rEKlAMıNı DA GÖrDÜK

KAş İncir Ağacı 
mevkiinde yapılması 
planlanan mermer 
ocağı projesi, 

bölge halkı ve çevre 
savunucularının tepkisine 
neden oldu. Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) tarafından düzenlenen basın 
açıklamasında, mermer ocağının 
doğal yaşamı, ormanları ve tarım 
alanlarını tehdit ettiği vurgulanarak 
projeye karşı mücadele çağrısı yapıldı. 
Açıklamaya, CHP Antalya İl Başkanı 
Nail Kamacı, milletvekilleri, ilçe 
başkanları, sivil toplum kuruluşları ve 
çok sayıda Kaşlı vatandaş katıldı.

MERMER OCAĞINA HAYIR!

Kaş ilçesinin Gökçeyazı Mahallesi’n-
de, İncir Ağacı mevkiinde yapılması 
planlanan mermer ocağına karşı dü-
zenlenen basın açıklamasına, Cum-
huriyet Halk Partisi (CHP) Antalya İl 
Başkanı Nail Kamacı, CHP Antalya mil-
letvekilleri, ilçe başkanları, Kadın ve 
Gençlik Kolları üyeleri, muhtarlar, Kaş 
Çevre ve Kültür Derneği, sivil toplum 
kuruluşları ve çok sayıda Kaşlı vatan-
daş katıldı. Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, 
Kaş ilçesinin Gökçeyazı Mahallesi’nde 

yapılması planlanan mermer ocağına 
karşı sert tepki gösterdi. Kamacı, “Gök-
çeyazı’da ormanları, suları, tarım alan-
larını, doğal yaşamı yok edecek olan 
mermer ocağına karşı basın açıklama-
sı yaptık. Kaş Gökçeyazı’da mermer 
ocağına hayır! Kaş’ın ormanlarını ve 
doğasını ranta ve talana kurban ver-
meyeceğiz.” şeklinde konuşarak böl-
gedeki doğal zenginliklerin korunması 
gerektiğine vurgu yaptı. Kamacı, CHP 
olarak bu projeye karşı mücadelelerini 

sürdüreceklerini belirtti.

DOĞAL ZENGİNLİKLERE           
SAHİP ÇIKMALIYIZ

CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, Kaş’ın Gökçeyazı Mahallesi’n-
de 95 hektarlık orman alanının için-
de yer alan 24 hektarlık bir alanın özel 
bir maden şirketine verilerek mermer 
ocağı yapılmasının planlandığını be-
lirtti. Kaya, bu bölgenin tarım ve hay-
vancılıkla geçimini sağlayan mahalle 

sakinleri için büyük tehdit oluşturaca-
ğını söyledi.“Bu mermer ocağının açıl-
masıyla ortaya çıkacak tozlanma, bitki 
örtüsünden kuşlarımıza, hayvanları-
mıza, insan sağlığına, yer üstü su kay-
naklarımıza kadar geniş bir yelpaze-
de olumsuz etkiler yaratacaktır” diyen 
Kaya, ÇED (Çevresel Etki Değerlendir-
me) süreçlerinin çoğu zaman halkın 
görüşü alınmadan, ‘oldu-bittiye’ getiri-
lerek yapıldığını ifade etti. Kaya, bu du-
rumu kabul etmediklerini belirterek, 
“Bizim doğal zenginliklerimize sahip 
çıkmamız gerekiyor. Kaş ilçemiz, butik 
turizminde dünyaca ünlü bir bölge. Bu 
zenginliği, sahip olduğumuz doğal kay-
naklarla korumalıyız” dedi.

HALKIN HAKLARI KORUNACAK

Aykut Kaya, “Bu topraklar ataları-
mızdan bize kaldı. Mahalle sakinleri-
miz bu topraklarda geçimini sağlamak-
ta ve yer üstü zenginliklerinin tahrip 
edilmesine göz yummayacaktır. Kaş İl-
çesi’ne yapılacak bu yatırım sadece bir 
şirketin zenginleşmesine hizmet ede-
cektir. Bizler, halkımızın haklarını ve 
hukukunu savunmaya devam edece-
ğiz. Bu konuda her aşamada sürecin 
takipçisi olacağız” diyerek sözlerini ta-
mamladı.

CHP’den çevre için
Kaş’ta eylem

Kaş Gökçeyazı Mahallesi’nde yapılması planlanan mermer ocağına karşı 
düzenlenen basın açıklamasında, çevreye ve halk sağlığına yönelik 

endişeler dile getirirken CHP yetkilileri ve vatandaşlar projeye tepki gösterdi

FAHRETTİN 
HEPKESKİN
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Dünyadan 
kısa kısa

Rus gazeteci 
saldırıda öldü

RUSYA’DA yayımlanan Izvestia ga-
zetesi, Ukrayna’nın doğusundaki Do-
netsk bölgesinde muhabir Alexander 
Martemyanov’un bulunduğu sivil ara-
cın otoyolda seyir halindeyken cephe 
hattından uzak bir noktada Ukrayna 
ordusuna ait İHA ile hedef alındığını 
açıkladı. Saldırıda Martemyanov’un 
hayatını kaybettiği, 5 gazetecinin ise 
yaralandığı belirtildi.

Karl Nehammer 
istifasını duyurdu

AVUSTURYA’DA koalisyon görüşme-
leri sona erdi. Avusturya Başbakanı 
Karl Nehammer, partisi Avusturya 
Halk Partisi (ÖVP) ile merkez sol Avus-
turya Sosyal Demokrat Partisi (SPÖ) 
arasındaki koalisyon görüşmelerinde 
temel konularda anlaşmaya varılma-
dığını ve görüşmelerin sonlandırıldı-
ğını açıkladı. Nehammer, önümüzdeki 
günlerde istifa edeceğini duyurdu.

New York’ta 
yeni uygulama

ABD’DE trafik yoğunluğunu önle-
mek amacıyla New York’ta yeni bir 
uygulama başladı. Central Park’ın gü-
neyindeki Empire State, Times Square 
ve Wall Street çevresindeki bölgelere 
araçlarıyla girecek kişiler, günlük 9 
dolara kadar ücret verecek. En yoğun 
saatlerinde bu bölgelere araçlarıyla 
girmek isteyenler 9 dolar, diğer saat-
lerde ise 2,25 dolar ödeme yapacak.

Zelenskiy’den 
füze açıklaması

UKRAYNA Devlet Başkanı Vo-
lodimir Zelenskiy, ülkesinin hava 
sahasını her gün İHA›lardan ve Rus 
füzelerinden savunduklarını söyledi. 
Zelenskiy, “Rusya, bu hafta (Ukray-
na’ya yönelik saldırılarda) 630’dan 
fazla İHA, yaklaşık 740 güdümlü 
bomba ve 50 çeşitli füze kullandı. 
Bu, dünyanın dört bir yanından 50 
binden fazla yaptırıma tabi bileşen 
anlamına geliyor” dedi. 

Japonya’da 
kıyasıya yarış

JAPONYA’NIN başkenti Tok-

yo’da bulunan Toyosu Balık Hali, 

yeni yılda düzenlenen gelenek-

sel balık mezatına ev sahipliği 

yaptı. Balıkçılar, kıyasıya yarıştı. 

Bu yılki balık mezatında en yük-

sek fiyat ise Japonya’nın Aomori 

eyaletinde yakalanan ve 207 

milyon yene (yaklaşık 1,3 milyon 

dolar) satılan 276 kilogramlık 

mavi yüzgeçli orkinos oldu.

Çin’de pazar 
yangını: 8 ölü

ÇİN’İN kuzeyindeki Hebei 

eyaletine bağlı Zhangjiakou 

şehrinin Qiaoxi bölgesindeki 

bir gıda pazarında yangın çıktı. 

Alevler kısa sürede yayılırken 

bölgeye itfaiye ve sağlık ekipleri 

sevk edildi. Yetkililer, yangında 8 

kişinin hayatını kaybettiğini, 15 

kişinin de yaralandığını açıkladı. 

Alevler, 1,5 saat süren çalışma-

nın ardından söndürüldü. Yangı-

nın çıkış nedeni ise bilinmiyor.

Kostas Simitis 
yaşamını yitirdi

YUNANİSTAN’IN eski baş-

bakanlarından Kostas Simitis, 

88 yaşında hayatını kaybetti. 

Yunanistan’daki Korinthos Has-

tanesi’nden yapılan açıklamada, 

eski Başbakan Kostas Simitis’in 

ambulansla hastaneye getirildiği 

ancak hayatını kaybetmiş olduğu 

belirtildi. Simitis’in Noel tatili için 

Korinthos’daki yazlığında olduğu 

ve herhangi bir sağlık sorunu 

yaşamadığı kaydedildi.

DHA-İHA

“Herkeste bir maske takma hevesi var, 
kimsenin kendi olmaya cesareti 
kalmamış.” Soren Kierkegaard’ın 

bu cümlesi, modern toplumların kimlik krizine 
dair derin bir eleştiriyi ortaya koyuyor. Günü-
müz insanı, toplumsal beklentiler ve kalıplaşmış 
normlar tarafından kuşatılmış durumda. Kier-
kegaard’ın bahsettiği maske, yalnızca bireyin 
sahte bir persona yaratma çabasını değil, aynı 
zamanda bu sahteciliğin normalleşmesini de 
ifade ediyor.

Peki, neden kendi olma cesaretimizi kaybettik? 
Bunun cevabı, sosyolojik bağlamda hem bireysel 
hem de toplumsal etkenlerde saklı. Modernite, 
bireylere sınırsız özgürlük vaat ederken, aynı 
zamanda üzerlerine ağır yükler de bindiriyor. 
Sosyal medyanın yarattığı “ideal insan” algısı, in-
sanları kendileri olmaktan uzaklaştırıp sürekli bir 
performans sergilemeye zorluyor. Artık önemli 
olan kim olduğumuz değil, başkalarının gözün-
de nasıl göründüğümüz.

Maske takma hevesi toplumda yaygın bir hal 
almış durumda. Bir yandan herkes, görünürde 
mutlu, başarılı ve kusursuz bir hayat sergilerken 
diğer yandan bu maskenin altında güvensizlikler, 
kaygılar ve gerçek kimliklerimiz gizleniyor. İnsan 
ilişkilerimiz dahi bu maskelerin etkisi altında 

şekilleniyor. Samimiyetin yerini stratejik iletişim, 
dürüstlüğün yerini çıkar ilişkileri alıyor.

Toplumun dayattığı bu “sahte benlik” duru-
mu, sadece bireylerin ruh sağlığını değil, aynı 
zamanda sosyal bağları da zayıflatıyor. Sosyo-
logların sıkça vurguladığı gibi, bireyin kendine 
yabancılaşması, toplumun genelinde bir anlam 
kaybına yol açıyor. Maskeler ardında yaşayan 
bireyler, kendi içsel değerlerini unutarak başka-
larının onayına bağımlı hale geliyor.

Bize düşen, bu maskeleri sorgulamak ve yeni-
den kendimiz olma cesaretini göstermek. Gerçek 
bir toplumsal dönüşüm, bireyin kendi kimliğine 
sahip çıkmasıyla başlayacaktır. Bırakalım maske-
ler düşsün, samimiyet kazansın ve bireyler ola-
rak kendi olma cesaretimizi tekrar hatırlayalım. 
Bu cesareti göstermek, yalnızca bireysel bir adım 
değil, aynı zamanda toplumsal iyileşme için bir 
zorunluluktur. Çünkü maskelerin ardındaki ses-
siz çığlıklar, ancak birbirimize karşı dürüst oldu-
ğumuzda duyulabilir.

Toplumsal maskelerin ardında kaybolan 
gerçeklik, yalnızca bireysel bir sorun değildir; 
aynı zamanda bir sistem krizini işaret eder. Bu 
durum, modernitenin vaat ettiği özgürlüklerin, 
aslında insanları yeni türden tutsaklıklara sürük-
lemesinden kaynaklanıyor. Sosyolog Anthony 

Giddens’ın da ifade ettiği gibi, modern top-
lumda birey, sürekli bir “kendini yaratma” 
baskısı altındadır. Ancak bu yaratım süreci, 
çoğu zaman özgünlükten çok, toplumsal 
kabul görme arzusuyla şekillenir. Yani, mas-
kelerimizi takarken bir yandan da sistemin 
bizden beklediği rolleri oynuyoruz.

Bu maskelerin bir diğer tehlikesi de top-
lumsal dayanışmayı zayıflatması. Zygmunt 
Bauman’ın “akışkan modernite” kavramında 
vurguladığı gibi, bireylerin sürekli değişen ve 

belirsiz roller içinde yaşaması, toplumsal bağları 
da geçici ve yüzeysel hale getiriyor. Maskeler 
ardındaki sahte benlikler, gerçek bir empati kur-
manın önüne geçiyor. İnsanlar arasındaki bağlar, 
artık duygusal bir derinlikten yoksun; daha çok 
faydacılığa dayalı bir alışveriş haline gelmiş 
durumda. Bu durum, yalnızca bireysel ilişkileri 
değil, toplumsal birlikteliği de zayıflatıyor.

Kendi kimliğimize sahip çıkma cesareti göster-
meden, gerçek bir toplumsal iyileşmeden bahset-
mek mümkün değil. Bu cesaret, yalnızca bireyin 
kendine dönmesini değil, aynı zamanda top-
lumun normlarını, değerlerini ve beklentilerini 
yeniden sorgulamasını gerektirir. Toplum, birey-
lerin özgünlüklerini bastıran bir yapı olmaktan 
çıkarak, onları destekleyen bir sisteme dönüşme-
lidir. Ancak o zaman, maskelerin altında biriken 
sessiz çığlıklar duyulabilir ve yerini gerçek bir 
iletişim ve dayanışma alabilir.

Bu yazı, bir davettir. Bırakalım maskeler düş-
sün. Samimiyet, toplumsal normların gölgesinde 
kaybolan bireyselliğimizi yeniden aydınlatsın. 
Unutmayalım ki Kierkegaard’ın eleştirisindeki 
maske sadece bir birey sorunu değil, kolektif bir 
kimlik krizi. Bu krizi aşmak, hepimizin sorumlu-
luğu.

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

Toplumun 
maskesi

AKDENİZ bölgesinde artan avo-
kado üretimi, talep karşı-
sında yetersiz kalıyor. Türki-
ye’nin tropikal meyve üretim 

üssü olarak bilinen Antalya’da avoka-
do, hem yurtiçinde hem yurtdışında 
büyük bir ilgi görüyor. Akdeniz Yiye-
cek İçecek Yöneticileri Derneği Başka-
nı Mustafa Gençer, avokadonun hem 
mutfaklarda daha fazla yer bulma-
sı gerektiğini hem de ihracatta önem-
li bir fırsat sunduğunu belirtirken üre-
timin artırılması ve lojistik yatırımların 
planlı bir şekilde yapılmasının önemi-
ne vurgu yaptı.

TALEP KARŞILANAMIYOR

Akdeniz bölgesinde artan avokado 
üretimine rağmen arz ve talep arasın-
daki boşluğa dikkat çeken Akdeniz Yi-
yecek İçecek Yöneticileri Derneği Baş-
kanı Mustafa Gençer, avokado üretici 
sayısındaki artışa rağmen, talebin hala 
karşılanamadığını belirtti. Avokado-
nun popülerliğinin her geçen gün art-
masına rağmen birçok bölgede hala 
yeterince bilinmediğini ifade eden Ak-
deniz Yiyecek İçecek Yöneticileri Der-
neği Başkanı Mustafa Gençer, ürünün 
sofralarda çeşitlendirilmesinin önemi-
ne vurgu yaptı. Antalya Ekspres Ga-
zetesi’nden Güven Güneş’e konu-
şan Gençer, ayrıca avokadonun 
yurtdışında da önemli bir ihra-
cat potansiyeli taşıdığına dik-
kat çekti.

RÜŞTÜNÜ KANITLANDI

Türkiye’nin tropi-
kal meyve üretim 
üssü konumun-
da olan Antal-

ya’da avokado yaklaşık 100 milyon 
adede ulaşarak rekor kırarken yüzde 
30’su ise ihracata gitti. Avokado üre-
timi her ne kadar artsa da yurtiçi pi-
yasasındaki yoğun talebe yetişmekte 

zorluk çektiğini söyleyen Akde-
niz Yiyecek İçecek Yöneticile-

ri Derneği Başkanı Mustafa 
Gençer, “Uygun iklimi do-
layısıyla tropikal meyveci-
liğin en çok yapıldığı yerle-
rin başında gelen Alanya 

ve çevresinde avokado üre-
timi her geçen yıl 

artıyor. Verim-
li toprağı nede-
niyle her tür-

lü ürün yetiştirmek mümkün. Şu anda 
üreticinin en verim aldığı ürünlerin ba-
şında da avokado geliyor. Bu anlam-
da yerli avokado da kendini kanıtlamış 
durumda. İlk zamanlar bir çekince var-
dı. Bilinirliği az olması nedeniyle mut-
fakta kullanımı da pek bilinmiyordu. 
Ama avokado tadı ve uyumu nedeniy-
le sabah kahvaltıda da akşam yemek-
te de yiyebileceğiniz bir meyve olma-
sı onu ayrı bir yere koydu. Çok sevildi. 
Talepte beklenilenden fazla olunca ye-
tişmekte zorlandı üretici. Şu anda ayrı-
ca Avrupa pazarı içinde ciddi anlamda 
üretim potansiyeline sahip. Bu anlam-
da üretici için de bu talebi görmesi gü-
ven veriyor” dedi. Türkiye’nin birçok 

bölgesine avokadonun hızla yayıldı-
ğını söyleyen Gençer, “Şu anda hala 
yüzde 30 ila 40 arasında bir bölgede 
avokado yok. Üretimin artması ve lojis-
tiğinde artırılmasıyla bu bölgelerin pa-
zar içine girmesiyle üretimde buna pa-
ralel artacaktır. Bu nedenle şimdiden 
alınacak bir takım önlem ve yatırım-
larla Antalya ve Alanya bölgedeki li-
derliğini sürdürmesi ekonomik olarak 
değer katacaktır. Ayrıca diğer tropikal 
meyvelerde de ciddi bir artış var. Bu 
anlamda farklı meyvelerinde üretimi 
son derece önemli ve desteklenmelidir. 
Planlı bir yatırım ve projelerle uzun va-
deli gelecek yatırımı yapılmalıdır” şek-
linde konuştu. 

AvokAdoyu 
hebA ediyoruz

Antalya ve çevresinde avokado üretimi 100 milyon adede ulaşarak rekor 
kırarken, yurtiçi talep halen karşılanamıyor. Akdeniz Yiyecek İçecek Yöneticileri 
Derneği Başkanı Mustafa Gençer, avokadonun ihracat potansiyeline dikkat çekti

Baca temİZlİğİ 
paNİK YaRattı

MuRATPAşA ilçesi Cumhuriyet 
Mahallesi 635. sokakta bulunan 5 
katlı bir binanın bacasında öğle sa-
atlerinde gerçekleştirilen temizlik 
çalışmaları sırasında yoğun duman 
yükselmeye başladı. Bacadan çı-
kan dumanr, çevrede yaşayanların 
dikkatini çekti ve paniğe neden 
oldu. Dumanı fark eden mahalle-
li, sokağa ve balkonlara çıkarak 
durumu anlamaya çalıştı. Çevre-

dekilerin itfaiye ekiplerine haber 
vermesi üzerine ekipler, olay yeri-
ne ulaştı. İtfaiye ekiplerinin gerekli 
kontrolleri gerçekleştirmesinin 
ardından yapılan ilk incelemede, 
dumanın bacanın temizlik çalış-
maları sırasında meydana geldiği 
tespit edildi. Ekipler herhangi bir 
yangın ya da tehlike bulunmadı-
ğını bealirterek, adresten ayrıldı.  
İHA



Konyaaltı Belediyesi, esnaf ve va-
tandaş odaklı çalışmalarına hız kesme-
den devam ediyor. Göreve geldiği gün-
den bu yana gerek esnaf gerekse de 
vatandaşlarla sürekli iletişim halinde 
olan Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Uncalı pazar yerinde pazar es-
nafı ve vatandaşla bir araya geldi. Zi-
yarette pazar esnafının sorunlarını ye-
rinde dinleyen Kotan, pazar alışverişi 
yapan vatandaşlarla da sohbet ede-
rek onların önerilerini aldı. Pazar ye-
rindeki hijyen ve düzeni öncelikli ko-
nular arasında gördüklerini belirten 
Kotan, “Hem esnafımızın hem de va-
tandaşlarımızın pazar alışverişlerini 

daha konforlu bir 
şekilde yapabilme-
leri için çalışmaları-
mızı sürdürüyoruz. 
Esnafımızın emeğine değer veriyor, on-
ların yanlarında olmaya devam ediyo-
ruz” dedi.

SAĞLIKLI, GÜVENLİ VE               
DÜZENLİ AZAR YERİ

Pazar alışverişi yapan vatandaşlarla 
da sohbet eden Başkan Kotan, Konya-
altı Belediyesi’nin yürüttüğü projeler 
ve yeni hizmetler hakkında bilgi verdi. 
Vatandaşların belediye hizmetlerinden 
duyduğu memnuniyeti dile getirdiği zi-

yaret, samimi bir atmosferde geçti. Un-
calı pazar yerinin Konyaaltı’nın önem-
li sosyal noktalarından biri olduğunu 
vurgulayan Kotan, “Vatandaşlarımızın 
sağlıklı, düzenli ve güvenli bir ortamda 
alışveriş yapması için pazar yerlerimiz-
de düzenli denetim ve yenileme çalış-
malarımız devam ediyor. Esnafımızın 
taleplerini yerinde dinlemek, hizmetle-
rimizi bu doğrultuda geliştirmek bizim 
için çok değerli” diye konuştu. Kotan, 
pazar esnafından alışveriş yapmayı da 
ihmal etmedi.

Pazar esnafı ve vatandaşların ar-
dından Uncalı Mahalle Muhtarı Meh-
met İbik’i de muhtarlık ofisinde ziyaret 
eden Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, mahalleyle ilgili sorun ve talep-
leri yerinde dinledi. Her fırsatta muh-
tarlarla bir araya gelerek mahallede 
yapılması gerekenlerle ilgili fikir alışve-
rişi yaptıklarını aktaran Başkan Kotan, 
“39 mahallemize de eşit hizmet götür-
mekte kararlıyız. Muhtarlarımız ve va-
tandaşımızla sık sık bir araya gelmeye 
devam edeceğiz” dedi.  DHA
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BüyüKşEHİr Belediyesi, turiz-
min başkenti Antalya’da Ak-
deniz’in masmavi denizini te-
miz tutabilmek amacıyla 2023 

yılında EGDS sistemini hayata geçirdi. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi, Aksu 
Beşgöz Deresi ve batıda Göynük Çayı 
arasındaki sorumluluk sahasını PTZ ve 
termal kameralarla izliyor. EGDS mer-
kezinden 7/24 kameralarla izlenen An-
talya Körfezi’nde denizi kirlettiği tespit 
edilen teknelere hızla müdahale edili-
yor.

3 KİLOMETRE MESAFEDEN               
NET GÖRÜNTÜ

Sistem kapsamında 22 ayrı nokta-
ya 40X optik büyüme özelliğine sahip 
PTZ kameralar ve otomatik tanıma sis-
temine sahip termal kameralar ile ba-
lıkçı barınağı üzerinde 90 mil menzilli 
su üstü radarı kuruldu. yaklaşık 3 ki-
lometrelik mesafeden net ve yakın gö-
rüntü alabilen kameralar ile denizleri 
kirleten gemiler anında tespit ediliyor.

1.5 YILDA TOPLAM                          
134 MİLYON LİRA CEZA

EGDS ile 2024 yılında 83 gemi kay-

naklı deniz kirliliğine toplamda 103 
milyon 363 bin 641 TL idari para ceza-
sı uygulandı. EGDS sisteminin devreye 
girdiği 5 Temmuz 2023 tarihinden iti-

baren ise toplamda 134 milyon 234 bin 
62 TL cezası uygulandı. Büyükşehir Be-
lediyesi’nin gemi kaynaklı deniz kirli-
liğine yönelik cezalardan elde edilen 

gelir ise yine çevre projelerinde değer-
lendirirken, böylelikle hem deniz kirli-
liğinin önüne geçerken, hem de çevre 
projelerine de kaynak aktarılıyor.  İHA

Denizi kirletenlere 
göz açtırılmıyor

Büyükşehir Belediyesi, gemi kaynaklı deniz kirliliğinin önüne geçmek amacıyla 
hayata geçirdiği Elektronik Gemi Denetleme Sistemi (EGDS) ile 2024 yılında denizi 

kirlettiği tespit edilen 83 gemiye 103 milyon 363 bin 641 TL idari para cezası uyguladı

şEHİr merkezinin kuş bakışı görün-
düğü Masa Dağı’nda kurulan Çankaya 
mahallesinde planlı şehirleşme süre-
ci devam ediyor. Antalya şehir Hasta-
nesi’nin de bulunduğu bölgede yeşil 
alan, yol çalışmalarını yeni yılda da ara 
vermeden sürdüren Kepez Belediye-
si, Çankaya Mahallesi’nde altyapı çalış-
malarından dolayı sokakların zarar gö-
ren asfaltını yeniledi.

Fen İşleri Müdürlüğü, çalışma kapsa-
mında sokakların bozulan asfaltının, 
trimer makinesi (asfalt kazıyıcı) ile ka-
zıyarak kaldırılmasının ardından top-
lam bin 35 metre uzunluğundaki yol 
güzergâhına bin 970 ton sıcak asfalt se-
rildi. yenileme çalışmasıyla sokaklar 
güvenli ve konforlu hale getirildi.

Fen İşleri Müdürlüğü yetkilileri, ma-
hallede konut yapımının ve altyapı ça-
lışmalarının sürdüğü sokakların asfalt 
ve kaldırımını, yatırım planlaması kap-
samında önümüzdeki aylarda yapıla-
cağını bildirdi.   HABER MERKEZİ 

    

MUrATPAşA Belediyesi’nin Evde 
Sosyal Hizmet Merkezi, 2024 yılında ih-
tiyaç sahibi ilçe sakinlerine tam 10 bin 
204 kez evde bakım hizmeti sunarak 
dayanışmanın ve sosyal belediyecili-
ğin en güzel örneklerinden birini ser-
giledi.

2015 yılında kurulan merkez, ken-
di bakımını yapamayan, hasta, engelli 
ve yaşlı bireylerin hayatına dokunma-
ya devam ediyor. Sosyal yardım İşleri 
Müdürlüğü bünyesinde hizmet veren 
merkez, sadece fiziksel ihtiyaçları değil, 
aynı zamanda insanların yaşam kalite-
sini artırmayı da hedefliyor. Evde pan-
suman ve enjeksiyon gibi tıbbi işlemle-
rin yanı sıra banyo, tırnak kesimi, tıraş 
ve kuaförlük gibi kişisel bakım hizmet-
leriyle büyük takdir topluyor. Geçtiği-
miz Aralık ayında, Muratpaşa Beledi-
yesi’ne yapılan başvurular arasında 2 
bin 81 talep ile sağlık hizmetleri ilk sı-
rada yer aldı. Evde Sosyal Hizmet Mer-
kezi, bu dönemde 633 evde bakım 
hizmeti ve 372 hasta nakil işlemi ger-
çekleştirerek yine ihtiyaç sahibi birey-
lerin yanında oldu. Merkez, 2024 yılın-
da gerçekleştirdiği toplam 10 bin 204 
evde bakım hizmetiyle sosyal hizmet 
anlayışında örnek bir model olmayı 
sürdürdü.  İHA

Kepez’de bozulan 
yollar yenilendi

Muratpaşa’da 
evde bakım hizmeti

Kepez Belediyesi, yeni yılın ilk 
sıcak asfalt çalışmasını Çankaya 

Mahallesi’nde gerçekleştirdi. 
Mahallede altyapı kazılarından dolayı 

sokakların bozulan asfaltı yenilendi

Başkan kotan 
pazar gezdi 

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Uncalı Pazar Yeri’nde 

esnaf ve vatandaşlarla bir araya 
geldi. Pazar ziyaretinde esnafın 

sorunlarını dinleyen Uncalı 
Mahalle Muhtarı Mehmet İbik’i de 

muhtarlık ofisinde ziyaret etti

SErİK Belediyesi 2025 yılının ilk 
belediye meclis toplantısını ger-
çekleştirdi. Belediye Başkanı Ka-
dir Kumbul’un yönettiği yeni yılın 
ilk oturum meclis salonunda yapıl-
dı. Başkan Kadir Kumbul, yılın ilk 
meclisinin hayırlara vesile olması te-
mennisinde bulunurken, “2025 yı-
lında ilçemiz için alacağımız kararla-
rı hep birlikte alacağız. yapacağımız 
hizmetlere birlikte karar vereceğiz. 
Belediye meclis üyelerimizin yeni 

yılını tebrik ediyor, alacağımız karar-
ların şimdiden belediyemize, ilçemi-
ze hayırlara vesile olmasını temenni 
ediyorum” dedi. Başkan Kumbul, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü 
de kutlayarak ilçede görev yapan 
gazetecilere ve basın kuruluşları-
na yayın hayatlarında başarı dile-
di. Mecliste gündemdeki 8 madde 
oy birliğiyle kabul edilirken, 5 teklif 
maddesi de ilgili komisyonlara ha-
vale edildi. DHA

SerİK’te yılın İlK MeclİSİ
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1.AYAK YİĞİT BOYRAZ (3)

Olaylı maçta 
yedi gözaltı 

1’İNCİ Lig’in 18’inci haftasında 
Kocaelispor, Iğdır FK’yı sahasında 

ağırladı. Maçın 35’inci dakikasında 
Kocaelispor’da Markao’nun attığı gol 
sonrasında deplasman tribünündeki 
yaklaşık 100 kişilik taraftar grubu, hem 
bazı cam bariyerleri tekmelerle kırdı 
hem de koltukları söktü. Çıkan olaylar-
da bir polis memuru yaralanırken 7 kişi 
ise gözaltına alındı.  

Sivasspor Rey 
Manaj’la uzattı 

SİVASSPOR Başkanı Bahattin 
Eken, Rey Manaj ile gerçekleştir-

diği görüşmenin ardından, mevcut söz-
leşmesinde bulunan ‘20 maç’ maddesi 
kaldırılarak, oyuncuyla 1,5 yıllık yeni 
bir anlaşma sağladı. Başkan Bahattin 
Eken, yeni sözleşme sürecine ilişki 
yaptığı açıklamada, “Taraftarımızın 
desteğiyle Manaj’ın formamızı daha 
büyük zaferlere taşıyacağına eminim” 
dedi. 

Genç pilot Prema 
Racing ile anlaştı 

DÜNYANIN en eski karting 
yarışlarından Industrie Kupa-

sı’nda podyuma çıkan ilk ve tek Türk 
pilot olan genç milli sporcu Alp Aksoy, 
2025 sezonunda motorsporlarının en 
prestijli ekiplerinden Prema Racing ile 
anlaşma sağladı. Aksoy, bu sezon FIA 
Karting Avrupa Şampiyonası, FIA Kar-
ting Dünya Şampiyonası ve Champions 
of the Future serilerinde yarışacak.

Dereceye girenler 
ödüllerini aldı 

HER yıl artan ilgiyle düzenlenen 
ve bu yıl 4000’e yakın katılımla 

gerçekleşen Adana 15. Uluslararası Kur-
tuluş Yarı Maratonu ve Halk Koşusu, 
büyük bir heyecanla tamamlandı. 10K, 
21K, Halk ve Çocuk Koşusu Fuzuli Cad-
desi’nden başlayarak Merkez Park’ta 
sona erdi. Festival havasında geçen 
etkinlikte dereceye giren sporcular, 
ödüllerini törenle aldı.  

Eski milli kaleci 
hayatını kaybetti 

A Milli Futbol Takımı’nın eski 
kalecisi Yılmaz Urul 82 yaşında 

yaşama gözlerini yumdu. TFF de 
konuya ilişkin resmi internet sitesinden 
paylaşımda bulunarak şu ifadelere yer 
verdi:”Türk futbolunun değerli isimle-
rinden, A Milli Takımımızın eski kaleci-
si Yılmaz Urul’un vefat ettiğini derin bir 
üzüntü ile öğrenmiş bulunuyoruz tüm 
spor camiasına başsağlığı dileriz.”

Burak Kızılhan’dan  
hakem eleştirisi 

FENERBAHÇE Genel Sekreteri 
Burak Kızılhan, yabancı hakem 

uygulamasının hayata geçirilmesini 
hatırlatarak, “Bu hakemlerle oynanan 
ligin güvenilirliği ve adaleti yoktur. Bu 
konuda tavrımız, beklentimiz ve tale-
bimiz net ve açıktır; Türk futbolunun 
sportif gerçeklikten uzak adaletten 
yoksun bir gün daha geçirmesine 
tahammülümüz yoktur” dedi.

Ligin ilk bölümünü inişli çıkışlı bir grafikle 
tamamlayan Antalyaspor, ikinci yarıya 
Eyüpspor mağlubiyeti ile başladı. 

Karşılaşmaya iyi başlayan, oyunda denge 
kuran, maçın başında da 2 net gol pozisyonu 
üreten Antalyaspor, sonrasında kalesinde 
gördüğü 3 gol ile adeta abandone oldu. 

Bir duran top ve hemen ardından bireysel 
hata ile gelen penaltı golü maça iyi başlayan 
Antalyaspor’un oyundan düşmesine neden 
oldu. 

İlk 45 dakikayı 3-0 yenik kapatan Akrep, 
maçın ikinci yarısına tam da beklediği gibi 
başladı. 

Van de Streek’in jeneriklik asisti ve 
Safuri’nin golü Antalyaspor’u umutlandırdı. 

Sonrasında pozisyon da ürettik. 
Ancak ligin en formda kalecisi Berke’yi bir 

türlü geçemedik.
Gol aradıkça arkada açık verdik ve 

korktuğumuz başımıza geldi. 
Tam 2’nci golü bulsak maçın seyri 

değişecek derken defansın arkasına atılan topta 
kaleciyi geçen Eyüpsporlu futbolcu topu filelere 
gönderince tüm umutlarımız da kayboldu. 

Ve maçın tamamlanmasını bekleyen 
boksöre dönüştük.

Eyüpspor maçının içerisinde aslında çokça 
hikaye var.

Yani, maçın öyle kırılma dakikaları 
var ki, aslında maç bambaşka bir noktaya 
everilebilecekken sahadan 4-1 mağlubiyetle 

ayrılabiliyorsunuz. 
Açıkçası bugün itibariyle Antalyaspor ligde 

rahat bir konumda gibi gözükse de aslında işin 
diğer tarafı tehlikeyi işaret ediyor.

Çünkü kırmızı beyazlıların önünde 
Trabzonspor, Göztepe, Beşiktaş, Hatayspor, 
Başakşehir maçları bulunuyor.

Yani sezon ortasında “Antalyaspor zor bir 
fikstürden geçti, bu sonuçlar normal” dediğimiz 
yere geri geldik. 

Bu karşılaşmaların sonuçları istediğimiz 
gibi olmazsa Antalyaspor adına hem saha 
içinde hem de saha dışında sıkıntılı bir süreç 
başlayabilir. 

Çünkü önümüz seçim. 
Antalyaspor Kulübü genel kurulu camiada 

taşları yerinden oynatabilir. 
Büyük değişiklilere şahitlik edebiliriz.
Böylesi bir dönemde ve önemli dönemeçte 

saha içi skorları çok ama çok önemli olacaktır. 
Hem Antalyaspor için hem de AŞ yönetimi 

için…

İhsan
 COŞKUN

Kritik
dönem 

ANTALYASPOR Kulübü Der-
neği 7 Ocak tarihinde ge-
nel kurulunu gerçekleştire-
cek. 7 Ocak 2025 Salı günü 

saat 16.00’da Atilla Vehbi Konuk Te-
sisleri’nde yapılacak genel kurul-
da çoğunluk sağlanmadığı takdirde 14 Ocak 
2025’te aynı yer ve saatte, çoğunluk şartı 
aranmaksızın genel kurul gerçekleştirilecek. 
Yapılacak olan kongrede mevcut başkan Aziz 
Çetin tekrar aday olmazken daha önce aday-
lığını açıklayan Antalyaspor A.Ş. Başkanı Si-
nan Boztepe ise adaylıktan çekildiğini duyur-
du. Antalyaspor Kulübü Derneği başkanlığı 
için Sezgin Özer ve Mustafa Ergün yarışacak. 

Genel kurulda 922 kişinin ise oy kullanma 
hakkı bulunuyor.  Dernekte Olağanüstü Ge-
nel Kurul için gün sayılırken iki adayın liste-
leri de netleşti. 

Sezgin Özer’in yönetim kurulunda şu isim-
lerin olması bekleniyor; Mehmet Sezgin Özer 
İbrahim Gökhan Kasapoğlu, İsmail İltemir, 
Ersan Göbelek, Ahmet Öztürk, Tuncay Gü-
lel, Selçuk Salih Yılmaz, Emin Altıner, Tahsin 
Kaplan, Sancar Biçikçi, İsmail Ekmekçioğlu 
Mustafa Ergün’ün listesinde ise Mustafa Er-
gün, Bülent Kaya, Hakan Onay, Rıza Perçin, 
Fatih Demirtop, Kemal Yılma, Ferhat Sezer, 
Caner Canıtez, Ayhan Yıldırım, Yasin Demir, 
Harun Tümen

SÜPER Lig’in 18. haftasın-
da Antalyaspor, sahasında 
Eyüpspor’a 4-1 mağlup oldu. 
Karşılaşmanın ardından ba-
sın toplantısında açıklama-
larda bulunan Antalyaspor 
Teknik Sorumlusu Mehmet 
Aurelio, alınan mağlubiye-
tin üzüntüsünü yaşadıkları-
nı dile getirdi. Mağlubiyetin 
takım üzerinde büyük bir 
etki bıraktığını söyleyen Au-
relio, “Soyunma odasında 
hem oyuncular hem de biz 
teknik ekip olarak bu mağ-
lubiyetin acısını yaşadık. 
Galibiyet için sahaya çıktık 
ama olmadı. Bu skora çok 
üzüldük” dedi.

FIRSATLARI 
DEĞERLENDİREMEDİK

Maçın başında yakaladık-
ları fırsatları değerlendire-
mediklerini belirten Aurelio, 
“İlk yarıya çok iyi başladık 

ve net 3 gol pozisyonumuz 
vardı. Eğer bunları değerlen-
direbilseydik 3-0 öne geçe-
bilirdik. Ancak bu fırsatları 
kaçırınca rakibimiz kendini 
daha güçlü hissetti ve skoru 
lehine çevirdi” şeklinde ko-
nuştu. İkinci yarıya farklı bir 
motivasyonla başladıklarını 
ifade eden Aurelio, “Başka 
bir ruhla ikinci yarıya baş-
ladık ve hemen bir gol bul-
duk. Ancak bunu devam 
ettiremedik ve maçtan mağ-
lubiyetle ayrıldık. Bu sonu-
cu değiştiremediğimiz için 
üzgünüz” ifadelerini kullan-
dı. Alex de Souza’nın istifa-
sının gündemde olup olma-
dığı sorusuna yanıt veren 
Aurelio, “Hayır, böyle bir şey 
düşünmüyoruz. Takımın ba-
şındayız ve kupa ile Trab-
zonspor maçına odaklandık. 
Çalışmalarımıza devam edi-
yoruz” cevabını verdi. İHA

ListeLer beLLi oLdu
Antalyaspor Kulübü Derneği’nde

7 Ocak’ta yapılacak olan genel kurul 
öncesi adaylar listelerini teslim etti

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

Sezgin Özer MuStafa ergün

AntAlyAspor A.Ş. 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Sinan Boztepe, 7 Ocak 
2025’te gerçekleşecek olan 
Antalyaspor Kulübü Der-
neği başkan adaylığından 

çekildi.  Boztepe, kararını camianın 
çıkarlarını gözeterek aldığını belirtti. 
Boztepe, açıklamasında şu ifadeleri 
kullandı: “Yönetim kurulumuz ve 
Antalyaspor’umuza emek vermiş 
değerli büyüklerimizle istişare 
ederek bir karar aldım. Yönetim 
kurulumdan ve aday olmamı iste-
yenlerden de helallik alarak adaylık 
açıklamamı geri çekiyorum.”

A.Ş. YÖNETİMİ GÖREVİNE         
DEVAM EDECEK

Antalyaspor A.Ş.’nin mevcut 
yönetim yapısının değişmeyeceğini 
vurgulayan Boztepe, “Antalyaspor 

A.Ş. Yönetimi, şahsımın 
başkanlığında görevine 
aynı inanç ve kararlılıkla 
devam etmektedir ve 
edecektir. Antalyaspor 
Kulübü (Dernek) 
Genel Kurulu’ndan 
çıkacak sonuç, bizim 
yönetimimizi hiçbir 
şekilde etkilemeye-
cektir” dedi. Boztepe, 
camianın seçim sürecin-
de Antalyaspor A.Ş’ye 
bağlı futbol takımının ve 
yönetiminin konsantras-
yonunu bozacak ifadelerden 

kaçınılması gerektiğini belirtti. 
Olağanüstü genel kurulun 

geçici bir dönem için yapıla-
cağını hatırlatan Boztepe, 
“Seçilen yönetimin Hazi-
ran ayındaki olağan genel 
kurula kadar camiamıza 
ne kadar faydalı olabi-
leceğine bakıp o tarihte 
tavrımızı daha net ortaya 
koyacağız” ifadelerini 

kullandı. Boztepe, genel 
kurulda aday olan isimlere 

başarılar dileyerek sürecin 
Antalyaspor camiası için hayırlı 

olmasını temenni etti.

sinan boztepe adaylıktan çekildi
Antalyaspor A.Ş. 

Başkanı Sinan 
Boztepe, Antalyaspor 

Kulübü Derneği 
başkan adaylığından 

çekildiğini açıkladı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

‘skora çok üzüLdük’
Antalyaspor Teknik Sorumlusu Mehmet Aurelio, kendi sahasında Eyüpspor’a 4-1 mağlup olmalarının ardından 

yaptığı açıklamada, “Galibiyet için sahaya çıktık ama olmadı. Bu skora çok üzüldük” ifadelerini kullandı



AntAlyA Veteriner 
Hekimler Odası Başka-
nı Tevfik Murat Karaba-
yoğlu, sokak hayvanları-
nın beslenme ve yaşam 
alanlarının nasıl olma-
sı gerektiği hakkında 
açıklamalarda bulun-
du. Başkan Karabayoğlu, 
Antalya’da şiddetli yağ-
murların sokak hayvan-
ları için olumsuz koşullar 
oluşturduğunu söyledi. 
Sokak ayvanlar için kü-
çük barınaklar yapılma-
sı, doğal beslenme alanla-
rı oluşturulması ve temiz 
su kaplarının düzenli konulmasının önemine de-
ğinen Karabayoğlu, hayvanlar için zararlı olabi-
lecek tavuk kemikleri ve balık kılçıklarının çevre-
ye bırakılmaması gerektiğinin altını çizdi. Bu tarz 
yiyeceklerin hayvanlara iyilikten çok kötülük ge-
tirdiğini belirten Karabayoğlu, “Çöplerin yanına 
hayvanlar yesin, aç kalmasın diye koyulan artık 
kemikler, kılçıklar boğazlarına takılıyor ya da ba-
ğırsaklarını deliyor” diye konuştu.

Kış aylarında yavru hayvanların daha hassas ol-
duğunu aktaran Karabayoğlu, “Sonbaharda doğan 
yavrular, büyüme dönemlerinde soğuktan daha 
fazla etkileniyor. Onların ıslanmasını ve üşümesini 
engelleyecek tedbirler alınmalı, fakat barınma ko-
nusunda toplu alanlar yaratmamaya dikkat edil-
meli. Bir aradaki hayvanlardan birinin hasta olma-
sı diğerlerini de etkiler. Bu nedenle toplu alanlarda 
hastalıkların yayılma riskine karşı dikkatli olun-

malı” diye konuştu. İyi ni-
yetle yapılan yardımların 
takip edilmesinin sokak 
hayvanlarının yaşam ko-
şullarını iyileştirmek için 
önemli olduğunu belirten 
Karabayoğlu, vatandaş-
ları bu konuda duyarlı ol-
maya davet etti. Kara-
bayoğlu, “İyilik yapmak 
isterken kötülük yapma-
yalım” dedi.

‘BARINAKLARIN 
KAPASİTESİ YETERSİZ’

Hayvanları Koruma Ka-
nunu’nda yapılan deği-

şikliklerin mevcut uygulamalarda ciddi sorunlara 
yol açtığını da aktaran Karabayoğlu, eski düzenle-
mede belediyelerin sokak hayvanlarını toplayarak 
kısırlaştırıp aşıladığını, ardından alındıkları yerlere 
geri bırakıldığını hatırlattı. Karabayoğlu, “Yeni dü-
zenlemede hayvanların barınaklarda tutulması ve 
sahiplendirilmesi şart koşuluyor, ancak barınakla-
rın kapasitesi yetersiz. Her alınan hayvanın barı-
nakta tutulması mümkün değil” dedi.

Sokak hayvanları popülasyonunun kontrol altı-
na alınması için en etkili yöntemin kısırlaştırma ve 
yerine bırakma olduğunu belirten Karabayoğlu, kı-
sırlaştırma operasyonu sayısının düşük kaldığını 
söyleyerek, “Bütün belediyelerin bu işe el atması, 
barınaklar inşa etmesi, veteriner hekim ve yardım-
cı personel istihdam etmesi gerekiyor. Bu çalışma 
topyekun bir kampanya olarak yürütülmeli” diye 
konuştu.  DHA

Her yıl binlerce kişiye iş ve 
meslek kapısı açan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin üc-
retsiz sanat ve meslek edin-

dirme kursları ATASEM’lerde ikinci 
dönem kayıtları başlıyor. 2024- 2025 
eğitim öğretim yılında Antalya gene-
lindeki 20 ATASEM kurs merkezinde 
93 branşta, 151 kurs açılacak.

TEKNİK, KÜLTÜREL VE 
SOSYAL KURSLAR

ATASEM kurslarına ka-
yıt olmak isteyenler 6- 30 
Ocak arasında www.bas-
vuru.antalya.bel.tr adre-
si üzerinden online başvuru 
yapacak. Online kayıtlarını ger-
çekleştiren kursiyerler evraklarını 

şahsen teslim edecek. Sosyal Hiz-
metler Dairesi Başkanlığı’na 
bağlı Yaygın Eğitim Şube Müdür-
lüğü tarafından gerçekleştirilen 

ATASEM’lerde 2024- 2025 döne-
minde istihdama yönelik mesleki 

ve teknik kurslar, sosyal ve kültürel 
kurslar ile yabancı diller ve sanat alan-
larında kurslar düzenlenecek.  DHA
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Altınbeşik Mağarası 
yeniden ziyarete açıldı

YAğış nedeniyle güvenlik açısından geçtiğimiz 
hafta ziyarete kapatılan Altınbeşik Mağarası, su sevi-
yesinin normale dönmesiyle yeniden açıldı.

Antalya’da geçtiğimiz hafta etkili olan sağanak 
yağış İbradı ilçesi Ürünlü Mahallesi yakınlarında bu-
lunan dünyanın üçüncü, Avrupa ve Türkiye’nin ise en 
büyük yer altı gölüne sahip Altınbeşik Mağarası’nın 
su seviyesi 7 metreye kadar yükselerek taşmasına 
neden olmuş, mağara güvenlik amacıyla ziyarete 
kapatılmıştı. Suyun normal seviyeye dönmesiyle 
birlikte kahverengi olan mağaranın suyu yeniden 
turkuaz rengine döndü.  İhA

KeMer’de sırA gecesİ
KEMER Belediyesi Kültür Salo-

nu’nda düzenlenen etkinliğe Kemer 
Belediye Başkanı Necati Topaloğlu, 
meclis üyeleri Mustafa Bilici, Semih 
Top, Ali Akar, Sema Özdemir ile 
vatandaşlar katıldı. Sevilen türküle-
rin söylendiği gecede sahnede çiğ 
köfte yoğruldu. Kemer Belediyesi 
Gençlik Bando ve Orkestrası şefi 
Furkan Üstündağ yönetimindeki 
Kemer Belediyesi Türk Müziği Top-
luluğu davetlilere güzel bir akşam 
yaşattı. Başkan Necati Topaloğlu, 
Kemer’de güzel bir koro oluşturul-
duğunu belirterek, “Bu koronun 
baş mimarı Furkan hocamdır. 
Furkan hoca Kemer’e geldiğinden 
beri Kemer’e bir heyecan ve zevk 
getirdi. Müzik ruhun gıdasıdır. 
Kemer’de çocuklarımız hem or-
kestra hem de bando ekibinde yer 
buluyor. Bunu başarmak çok zor. 
Yürüyüş sırasında çocuk yan flüt 
çalıyor. Bu bir başarıdır” dedi.

Çocukların geleceğin teminatı 
olduğuna dikkati çeken Başkan 
Topaloğlu, “Çocuklar bizim her 
şeyimiz. Onlara her konuda yardım 
etmek zorundayız. 2025- 2026 
eğitim öğretim yılının kırtasiye mal-
zemelerini hazırlamaya başladık. 
Bu sene kırtasiye malzemeleri 15 
milyon lira tutacak. Eğitim öğretim 
için yılda harcadığımız para 120 mil-
yon lira. Sadece 50 milyon lira lise 
öğrencilerinin ücretsiz taşınmasına 
veriyoruz. hayatın zor olduğu bu 
zamanlarda sizlere destek olmaya 

çalışıyoruz. Çocuklarımız bizi gör-
düğü zaman koşup sarılıyor. Bizim 
en büyük mutluluğumuz bu” diye 
konuştu. Gecenin sonunda Başkan 
Necati Topaloğlu adına Kemer 
Belediyesi Meclis Üyesi Sema Öz-
demir, şef Furkan Üstündağ’a çiçek 
verdi. Furkan Üstündağ da Başkan 
Topaloğlu’na poşu hediye etti. 
Başkan Topaloğlu meclis üyelerinin 
de katılımıyla koro üyeleriyle hatıra 
fotoğrafı çektirdi. Gecenin sonunda 
vatandaşlara çiğ köfte ikramında 
bulunuldu. DhA

ATASEM’in meslek ve hobi 
kurslarına kayıtlar başlıyor 

Büyükşehir 
Belediyesi 

Atatürk Sanat 
Eğitim Merkezi 

(ATASEM), 2024-
2025 eğitim 

öğretim yılı ikinci 
dönem kurs 

kayıtları 6- 30 
Ocak arasında 

online yapılacak

SErİK’TE Sait Kocakaya, hayatını kay-
beden sanatçı Ferdi Tayfur hayrına üc-
retsiz pamuk şeker dağıttı. Kocakaya, 
Ona olan sevgimin göstergesi olarak işi-
min başına geçtim, yaptığım organik 
pamuk şekerleri çocuklara ve isteyenle-
re ücretsiz dağıttım dedi.

Serik’te yaşayan, Ferdi Tayfur hayra-
nı pamuk şeker ve balon satıcısı Sait Ko-
cakaya, sevdiği sanatçının 2 Ocak’ta 
Antalya’da tedavi gördüğü hastane-
de ölümünün ardından kent merkezin-
de kurduğu seyyar aracında ücretsiz pa-
muk şeker dağıttı. Tezgahının önüne 
park edip, üzerine ‘Ferdi Tayfur’un ru-
huna çocuklara taze pamuk şeker beda-
va’ yazdığı otomobilden de Ferdi Tayfur 
şarkıları çalan Sait Kocakaya, sanatçının 
hayrına özellikle çocuklara pamuk şe-
ker verdi.

‘MEKANI CENNET OLSUN’

Sait Kocakaya, Ferdi Tayfur’un şarkı-
larıyla büyüdüm. Yevmiye işlerine gi-
derek kazandığım parayla büyük bir 
müzik seti aldım. Tüm kasetlerini o dö-
nemde almışlığım vardı. Ve kendi ba-
bam gibi değer verdiğim ‘Ferdi Baba’ 
diye dinlerim onu. Eşim beni aradı ve 
‘Baban öldü’ diye acı haberi verdi. Öz 
babamı 10 yıl önce kaybetmiştim. Eşim 
beni arayıp, ‘Baban öldü’ deyince yüre-
ğim kan ağlamaya başladı. Ben de ona 
olan sevgimin göstergesi olarak işimin 
başına geçtim, yaptığım organik pa-
muk şekerleri çocuklara ve isteyenlere 
ücretsiz dağıttım. Ferdi Tayfur’un ruhu-
na dua etmelerini istedim. Mekanı cen-
net olsun dedi. Sait Kocakaya, Ferdi Tay-
fur’un ‘Yıldızlar da Kayar’ şarkısından 
bir dörtlük okuyarak, duygularını dile 
getirdi. DHA

Ferdi Tayfur hayrına 
pamuk şeker dağıttı

Sokak hayvanları
için destek uyarısı

Veteriner Hekimler Odası Başkanı Tevfik Murat Karabayoğlu, kış 
aylarının gelmesi ile sokak hayvanlarına karşı artan bilinçsiz desteklerin 

çevre kirliliğine ve hayvanlarda olumsuz etkilere neden olabileceğini 
belirterek, “İyilik yapmak isterken kötülük yapmayalım” dedi

ANTAlYA Devlet Senfoni Orkestrası (ADSO) 
2025’in ilk konserinde ‘Altera Ensemble’ı Antal-
yalı sanatseverlerle buluşturdu. Antalya Atatürk 
Kültür Merkezi Aspendos Salonun’da Besteci ve 
Orkestra şefi Tolga Taviş’in yönetiminde gerçek-
leştirilen konserde, soprano Zibelhan Dağdelen, 
kemanda Rüstem Mustafa, akordiyonda M.Reşat 
Güner, piyanoda Suzan şenol Sayın, viyolonsel-
de Simge Keskin, neyde Yavuz Akalın, gitarda 
Ege Tokatlı ve kontrabasta Bora Çamoğlu’nun 
oluşturduğu ‘Altera Ensemble’, Astor Piazzol-
la’nın ölümsüz eserlerini Antalyalı sanatseverler 
için seslendirdi.

M.Reşat Güner ve Tolga Taviş’in ‘Ney’ enstru-
manını da dahil ederek yaptıkları özgün düzen-
lemelerle başka bir boyut kazanan Piazzolla’nın 
en sevilen eserleri, ‘Altera Ensemble’ın yorumu 
ve Soprano Zibelhan Dağdelen’in eserlere dair 
yaptığı açıklamalarla Antalyalı sanatseverler 
için unutulmaz bir deneyime dönüştü. Konse-
rin sonunda sanatseverlerin ısrarlı alkışlarına 
teşekkür olarak, Piazzolla’nın ünlü ‘libertango’ 
eseri tekrar seslendirildi. Antalya Devlet Senfoni 
Orkestrası gelecek hafta dünya müzik sahneleri-
nin parlayan iki yıldızını Antalyalı sanatseverlerle 
buluşturacak. 10 Ocak Cuma 20.30’da Antalya 
Atatürk Kültür Merkezi Aspendos Salonu’nda 
gerçekleştirilecek olan konserde ünlü Polonya-
lı Orkestra şefi Michal Nesterowicz ve Güney 
Koreli ödüllü Keman Virtüözü Soyoung Yoon’un 
yorumuyla Alman romantik dönem bestecisi 
Max Bruch’un ‘İskoç Fantezisi’ ve büyük Rus 
romantik besteci P.ı.Çaykovski’nin 5. senfonisi 
seslendirilecek. Konserin biletleri AKM gişesi ve 
biletinial.com’dan alınabilecek. DhA

AdsO’dan 
ilk konser

KOnyAAltı Halk Eğitimi Merkezi’nce yeni 
yılın ilk sergisi açıldı. Kursiyerlerin rengarenk 
sanat çalışmaları gözleri kamaştırdı. Antalya 
Müzesi’nde açılan “Yeni başlangıçlar sanatın 

birleştiriciliği ve güzelliği ile süslenmelidir 
hayatımızda” sloganlı serginin kurdelesini 

Konyaaltı İlçe Milli Eğitim Müdürü Mehmet 
Gürhan, İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı 

Mustafa Akçil, Konyaaltı Halk Eğitimi Merkezi 
Müdürü Nuray Uluçay, bazı siyasi parti ve 

sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri birlikte 
kesti. Müze galerisi, 2025 yılının ilk el sanatları 

sergisinde resim, filografi, kağıt rölyef, alçı 
rölyef ve keçe çalışmalarıyla renklendi. Konyaaltı 

Halk Eğitimi Merkezi Müdürü Nuray Uluçay, 
kurs öğretmenleri dekoratif duvar panosu 

eserler hakkında bilgi verdi.DhA 

rengarenk 
sanat çalışması
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